
Ve Velké Británii umírá týdně 200 lidí nad
obvyklý průměr, v Austrálii klesla porodnost
o 67% – a nikoho to nezajímá (VIDEO)
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SVĚT: A pokud se už o to náhodou média zajímají, pak jen v tom smyslu, aby se snažila tato
doslova depopulační čísla svést na zástupný problém jako klima, špatná strava, long Covid,
příliš zima, příliš horko,…..

Příčin, se kterými již propagandisté průběžně přišli, je bezpočet, ale jednu jedinou obchází jako
horkou kaši a odmítají ji vzít v potaz.

Právě nad skutečností, kdy se systém snaží zahlazovat faktické masové vylidňování, se zamýšlí
ředitel pohřebního ústavu John O’Looney…

„Britská zdravotní sestra byla shledána vinnou z vraždy sedmi novorozenců v nemocnici v Anglii. Na
novorozeneckém oddělení se také pokusila zabít dalších šest dětí.

Lucy Letbyová (33) děti otrávila například injekcí inzulínu nebo je násilím nutila pít mléko. Vyzývá se
k důkladnému nezávislému vyšetřování.“

Britský ředitel pohřební služby John O’Looney si stěžuje na dvojí metr.

„V Británii umírá každý týden o 200 lidí více než obvykle,“ říká O’Looney. Poukazuje na to, že řada
odborníků nyní poukázala na to, jak mRNA vakcíny zabíjejí a poškozují lidi.

„Mnoho desítek tisíc lidí zemřelo na následky injekce,“ pokračuje ředitel pohřební služby. „Dělají se
jim podivné krevní sraženiny nebo dostanou turbo rakovinu.

Když poslanec Andrew Bridgen spustil poplach a požádal o vyšetřování, poslanci odešli z místnosti.
Zdá se, že se nestarají o mnoho tisíc mrtvých. Není tu žádné pobouření, žádný povyk.“

„Zdravotní sestra, která zavraždí sedm dětí, způsobuje v zemi pozdvižení, ale zdá se, že nikoho
nezajímá bezpočet lidí, kteří umírají na srdeční choroby, rakovinu, krevní sraženiny nebo mrtvici.
Nikdo to nechce vědět.“

O’Looney poukazuje na to, že porodnost klesá. „V Austrálii se narodí o 67 procent méně dětí. Tisíce
dětí se nerodí živé. Nikoho to nezajímá. Pokrytectví je šokující.“

O Letbyové říká: „Tato žena je monstrum, ale stejně tak poslanci, kteří byli varováni dlouho
dopředu.“

Vlámský radní Bart De Meulenaer říká, že jeho přítel, který jezdí se sanitkou již 18 let, viděl v
posledním roce více srdečních selhání u mladých lidí než za celé předchozí období.

„A všichni v oboru to ví a mlčí. Ze strachu, že jim budou říkat antivaxeři.“

https://cz24.news/ve-velke-britanii-umira-tydne-200-lidi-nad-obvykly-prumer-v-australii-klesla-porodnost-o-67-a-nikoho-to-nezajima-video/
https://cz24.news/ve-velke-britanii-umira-tydne-200-lidi-nad-obvykly-prumer-v-australii-klesla-porodnost-o-67-a-nikoho-to-nezajima-video/
https://cz24.news/ve-velke-britanii-umira-tydne-200-lidi-nad-obvykly-prumer-v-australii-klesla-porodnost-o-67-a-nikoho-to-nezajima-video/


Právnička Carine Knapen dodává, že ředitelé pohřebních služeb ze stejného důvodu mlčí.
„Přicházejí, aby mi důvěrně vyprávěli svůj příběh, ale neodvažují se veřejně vyvolat poplach. Mají
strach z odvety a ztráty příjmů.“

„Významná nadměrná úmrtnost. Hodně umírají mladí lidé na srdeční selhání. Myokarditida, krevní
sraženiny, krevní onemocnění. A rodiny také mlčí.“
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